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Afd. 57: Referat af bestyrelsesmøde mandag den 18. november 2024 
Til stede: Inger, Holger, Thorlak, Inge ref. Afbud: Tine 

Dagsorden 

1) Godkendelse af dagsordenen 

2) Referat og opfølgning fra sidst 

3) Opsamling på markvandringen 14. november 

4) Indkøb til bålpladsen 

5) Julebelysning på fællesarealerne? 

6) Tanker om lokalt samarbejde mellem afdelingsbestyrelserne her på Fanø 

7) Næste møde 

8) Evt. 

AD 1) Godkendelse af dagsordenen 
Dagsordenen er godkendt 

AD 2) Referat og opfølgning fra sidst 
Referat godkendt. Opfølgning OK 

 AD 3) Opsamling på markvandringen 14. november 
Bestyrelsen tænker, at en mulig passering af ekstra P-pladser kan være ud for gavlen ved nr. 30. Prisen 
er cirka 10.000 kr. pr. P-plads. Vi snakker med forslagsstillingerne inden næste bestyrelsesmøde. 
Forslaget skal op på Afdelingsmødet 2025. 
Den øvrige opfølgning afventer opsamling fra Driftscenter Midt. Vi tager det op igen på næste 
bestyrelsesmøde. 

Forslag ift. den udvendige råderet – overdækning mellem skur og hus. Inge rykker teknisk afdeling for 
den lovede skitse. Skal op på Afdelingsmødet 2025. 

AD 4) Indkøb til bålpladsen 
Bålfad 70 – 80 cm diameter ca. 15 højt plus rist og trefod, skal være klar til foråret. Inge køber 
 Tom kontaktes vedr. siddesten og træstubbe 

AD 5) Julebelysning på fællesarealerne? 
3 lys-træer til batterier.  Inge køber, Holger stiller op 

AD 6) Tanker om lokalt samarbejde mellem afdelingsbestyrelserne her på Fanø 
Inge har inviteret de andre afdelingsformænd - 3 stk. - til en kop kaffe og en snak – i begyndelsen af 
december – om et muligt lokalt samarbejde.  

AD 7) Næste møde 
Mødet er planlagt til mandag den 13. januar kl. 10 – 12 hos Inger. 

AD 8) Evt. 
Plan om tilplantning mod vest og æbletræ-projektet økonomi på budgetmødet til realisering i efteråret 
2025 


